



AB SPURVEHØJVEJ 23-25

Dagsorden og referat

01.04.2019

Mødetype: Bestyrelsesmøde

Mødeleder: Marianne Baag

Mødested: Bestyrelseslokalet, kælder

Deltagere: Louise Holm, John Sørensen, Hanne Sandin, Kasia Landsvig, Rasmus Skovdal (afbud) & Marianne Baag

1. Godkendelse af referat

ingen bemærkninger

2. Godkendelse af dagsorden

ingen bemærkninger

3. Opfølgning postkasser (John)

John har undersøgt hvad en metalramme koster til ophæng på ydervæggen, så de eksisterende postkasser kan flyttes udenfor. Det vil koste ca. 15000 kr.

Omkostningerne ved at flytte postkasserne udenfor på højre side af hoveddørene, mener John kan gøres for under 1000 kr. Ligeledes kan vi beholde vore nøgler til postkasserne. Det sidste forslag er vedtaget ,at dette finder sted i løbet af foråret eller til arbejdsdagen.



4. Tilbage melding fra Windows(Louise)

en medarbejder vil kontakte hende for at lave en aftale hos 25 2 tv+th, da der er huller /plamager i beton /loft. Alle altaner skal efterses. Ønsker også tilbud på noget afskærmning.

Dette vil vi orientere mere om til generalforsamlingen, hvor der efterfølgende vil være beboermøde.

5. Opdatering af vaskevejledninger i vaskerum (Marianne)

Opdatering af vaskevejledninger i kælderen er opsat i vaskerum.

6. Generalforsamling

Kasia køber øl/vin/vand/chips.

Der er kommet tre forslag, som vi vil henvise til beboermødet

7. Håndværkerliste(John)

John har opdateret den, skal blot renskrives

8. Affaldssortering

Besøg fra Hvidovre kommune som Marianne har haft en runde med., skakterne lukkes til oktober. Vi ønsker at bevare skralderummet, hvor sortering af vores affaldsbøtter skal stå, dette er kommunen indforstået med. Nøglen stilles om, så alle har adgang til dette, John frisker rummet op med maling inden start. Kommunen ønsker der skal lægges flere fliser ved pap og papir container, så det kan håndteres bedre ved afhentning af dette.

Yderlig information følger bl.a. til beboermøde og når vi får yderligere besked fra kommunen.



9. Stigerør manglende tryk på vandet

forslag kommet til generalforsamling vedr. dette

10. Nedfaldsstamme 25,1tv. og 25,2 tv.

VVS har kigget på dette, mangler tilbud

11. Evt

der skal laves ny plan for græsklipning til sommer.

Dæksler på grunden vil John tilse, da de skal tjekkes med jævne mellemrum.

Bankskift og diverse papir er nu gået helt i orden.

Punkter til næste møde:

Opfølgning på generalforsamling og beboermødet.

tilbage melding fra Windoor, nedfaldstammen tilbud,